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Coronacrisis  -  Annulering jeugdkampen, speelpleinwerking en andere vrijetijdsbesteding 
voor jongeren

Op 22 april 2020 stelde ik een actuele vraag over de (mogelijke) annulering van 
jeugdkampen, speelpleinwerking en andere vrijetijdsbesteding voor jongeren tijdens de 
zomer, wegens de coronacrisis. Daarbij deed ik een oproep aan lokale besturen om de 
initiatieven niet te annuleren vóór een beslissing van de Nationale Veiligheidsraad en 
vroeg ik de minister hetzelfde te doen.

De minister verwees toen naar de Taskforce Zomer, onder leiding van de Ambrassade, 
waarbij betrokkenheid is van alle actoren in het jeugdwerk: Bataljong, de Vlaamse Dienst 
Speelpleinwerking, de jeugdbewegingen, de jeugdvakanties en nog vele andere partners. 
De minister gaf aan dat er in dat verband ook bevragingen werden gericht aan de lokale 
besturen, maar ook aan hun eigen organisaties, om duidelijk te weten wat de situatie is, 
hoeveel kampen er precies zijn, waar die kampen plaatsvinden en met hoeveel mensen 
en dergelijke.

1. Wat is het resultaat van de bevragingen aan de lokale besturen en eigen 
organisaties?

2. Besloten er op basis van de informatie van de Ambrassade alsnog lokale besturen 
om voorafgaand aan de Nationale Veiligheidsraad jeugdkampen, speelpleinwerking 
en andere vrijetijdsbesteding voor jongeren tijdens de zomer te annuleren? Welke?
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1. De bevragingen die werden uitgestuurd waren bedoeld om een duidelijk zicht te krijgen 
op de cijfers (aantal kampen/activiteiten/deelnemers/..) en de haalbaarheid van de  
maatregelen. Uit de bevraging bleek dat in een normale zomervakantie 23.636 
jeugdinitiatieven plaatsvinden (kampen, speelpleinwerkingen, dagactiviteiten,…). In 
nauw overleg met de Task Force zomerkampen waar zowel lokale besturen (via 
Bataljong en VVSG) als jeugdwerkorganisaties waren vertegenwoordigd werd een 
traject gelopen richting Nationale Veiligheidsraad van 22 mei. Dit resulteerde in concrete 
afspraken en richtlijnen zoals vastgelegd in de jeugdwerkregels: 
https://ambrassade.be/nl/jeugdwerkzomer/jeugdwerkregels

2. Ik heb op 1 uitzondering na (publieke communicatie burgemeester Lippens) geen 
signalen opgevangen dat er lokale besturen zijn die dit hebben gedaan.

https://ambrassade.be/nl/jeugdwerkzomer/jeugdwerkregels

